
Opole, 28.06.2018

Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie przejazdów kolejowych do Czech 

Szanowny Panie Marszałku,

W ostatnim czasie pojawił się w Polsce nowy przewoźnik kolejowy: czeski, prywatny Leo Express. Pod 
koniec 2017 roku otrzymał on zgodę UTK na świadczenie usług przewozowych na trasie Kraków- 
Oświęcim-Katowice-Praga.

To już kolejny przewoźnik, który oferuje bezpośrednie przejazdy kolejowe z Polski do Czech. Do tego 
stosunkowo tani, bo cena biletu Kraków-Praga ma się kształtować na poziomie od 19 złotych (przy 
internetowej rezerwacji).

Mam w związku z tym do Pana Marszałka następujące pytania:

1/ Czy i jacy przewoźnicy kolejowi prowadzili rozmowy w naszym województwie w celu uruchomienia 
przejazdów do Czech?

2/Jakie bezpośrednie połączenia kolejowe z Opola (bądź z innych opolskich miejscowości) do Czech 
są już realizowane, a jakie przewidywane są w ciągu najbliższych lat?

Z poważaniem


